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Pan 

Ziemowit Maląg 

Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Mosinie 

Odpowiadając interpelację Radnego Rady Miejskiej w Mosinie Pana Michała 

Sobieskiego (znak sprawy: BR.0003.74.2024) informuję, iż w pełni podzielam prezentowany 

pogląd dotyczący bezpieczeństwa i konieczności jego zapewniania naszym mieszkańcom.  

W tym zakresie istnieje wiele potrzeb na terenie całej gminy. Aktualnie pracujemy 

nad projektem budżetu na 2025 rok. W związku z tym rozważane są wszelkie potrzeby 

zgłaszane przez naszych strażaków oraz propozycje ze strony Komendanta Gminnego 

Ochrony Przeciwpożarowej, a także Gminnego Centrum Zarządzania Kryzysowego 

w Mosinie.  

Ponadto informuję, że w sprawie zakupu lekkiego samochodu ratowniczo 

– gaśniczego jestem w kontakcie z Naczelnikiem OSP Pecna. Wstępnie zadeklarowałem 

wsparcie planów zakupu nowego samochodu. Także druh Naczelnik podjął starania mające 

na celu pozyskanie dofinansowania ze środków zewnętrznych. Po uzyskaniu wsparcia 

np. ze strony MSWiA lub WFOŚ w Poznaniu jestem przekonany, że Rada Miejskiej w Mosinie 

rozważy możliwość dofinansowania pozostałej kwoty potrzebnej do zakupu pojazdu. 

Powyższa sprawa pozostaje nadal w moim zainteresowaniu. 

(-) Burmistrz Gminy Mosina Dominik Michalak 


